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1. Grønne områder 

Arealet ved legepladsen hvor træerne tidligere er blevet fældet er planeret og 
der er sået græs.        

2. Snerydning 
Der er kommet en henvendelse ang. manglende snerydning efter snefaldet 1. 
og 2. december 2021. 
 
Park & Vej, Vesthimmerlands Kommune oplyser følgende:  
Alle vil gerne have ryddet hurtigt. Det er ikke muligt, når sneen falder som 
tøsne og det bliver kørt til is med det samme. Vi kørte næsten i døgndrift med 
alt det mandskab og materiel vi overhovedet har, der foruden gummigeder 
består af 11 sneplove og 8 traktorer, som rydder de mindre villaveje og 11 
små traktorer der ryder cykelstierne. 
 
Det er ligeledes foreslået, at man via grundejerforeningen kunne hyre 
snerydning mod selvbetaling. Bestyrelsen er enige om, at det vil blive for 
omfattende for grundejerforeningen. 
 

3. Legepladsen 

      Legepladsudvalget arbejder på en løsning med udskiftning af legetårnet. 

4. Økonomi 
  Ingen bemærkninger. 
 

5. Evt. 
Der ligger alt for mange hundeefterladenskaber i området.  Husk 
Hundeposen. 
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